

中亚区域经济合作 气候方案2019 CAREC Climate Solutions 2019

杰克·罗宾逊 *Jack Robinson*
Sustainia 出版编辑
Publication Editor, *Sustainia*



有关 *About* Sustainia

Sustainia是一个可持续性智库和咨询团队。自2009年以来，我们帮助客户将可持续性整合到他们的核心业务中来促进他们的业务，使他们的成员成为可持续性的领航者。

Sustainia is a sustainability think tank and advisory group.

Since 2009 we have helped clients transform their business by integrating sustainability into their core business and make their employees sustainability champions.

+1000

我们审定并向世界传达的可持续解决方案、产品和服务
sustainable solutions, products and services we have vetted and communicated to the world

+50

关于可持续商业转型的重大战略研究
major strategic studies we have published on sustainable business transformation

70,000

在社交网络上参与我们网络社区的人
people who take part in our online community on social media



第一步 Step 1

寻求解决方案

CALL FOR
SOLUTIONS



第二步 Step 2

方案的处理

SOLUTION
PROCESSING



第三步 Step 3

出版创作

PUBLICATION
CREATION



第一步 Step 1

寻求解决方案

CALL FOR
SOLUTIONS



第一步 Step 1

寻求解决方案 Call for Solutions

*Sustainia 现在在尝试为中亚区域经济合作组织的国家提供
可持续性城市解决方案。*

*Sustainia is now calling for sustainable urban
solutions within the CAREC region.*

所有方案将于**2019年4月1日**提交。

All solutions are to be submitted by

April 1, 2019



第一步 Step 1

寻求解决方案

Call for Solutions

五个解决方案分别是 *The five solution categories are*

- **气候行动:** 减少温室气体排放和解决城市长期气候影响的战略。
Climate Action: Strategies to reduce greenhouse gas emissions and address the long-term climate impact of cities.
- **能源:** 提高能源效率和提供清洁的、可再生能源。
Energy: Improvements to energy efficiency and provision of clean, renewable energy.
- **土地利用与恢复:** 利用绿色与蓝色空间改善城市景观和增强城市气候弹性的项目。
Land Use and Resilience: Projects that make of use green and blue spaces to improve cityscapes and enhance the climate resilience of cities.
- **机动性:** 野心勃勃的公共交通方案，以确保市民负担得起，方便和清洁机动性。
Mobility: Ambitious public transport solutions to ensure affordable, accessible and clean mobility for citizens.
- **废物:** 减少垃圾填埋，改善资源利用和防止污染的方案。
Waste: Solutions to minimize waste to landfill, improve resource use and prevent pollution.



第二步 Step 2

方案的处理 SOLUTION PROCESSING



第二步 Step 2

方案的处理 Solution Processing

Sustainia 根据稳健的，在过去八年里被不断发展和调整的选择标准，来处理和验证解决方案。

Sustainia processes and verifies solutions according to our robust selection criteria, developed and fine tuned over the past eight years.

Sustainia使用的严谨的方法体系是在国际上经验丰富的专家小组的帮助下发展起来的，它有五个主要标准。

The rigorous methodology used by Sustainia has been developed with the help of our international and highly experienced panel of experts, and has five main criteria.



方案的处理

Solution Processing

方案将根据下列标准进行评估

Solutions will be assessed against the following criteria

- **气候行动**：解决温室气体排放问题或对气候恢复力作出贡献的程度。

Climate Action: The extent to which solutions address greenhouse gas emissions or contribute to climate resilience.

- **共同利益**：方案对社会产生额外利益的程度。

Co-benefits: The extent to which solutions create additional benefits to society.

- **创新**：方案以突破性的方式应对可持续性挑战的程度。

Innovation: The extent to which solutions approach sustainability challenges in a ground-breaking way.

- **治理**：方案与城市可持续性战略协调程度以及与公民和利益相关者沟通的程度。

Governance: The extent to which solutions are harmonized with urban sustainability strategies and communicate with citizens and stakeholders.

- **共享和拓展**：方案可以与其他城市共享或拓展到其他城市的程度。

Sharing and Scaling: The extent to which solutions are can be shared with or scaled to other cities.



第三步 Step 3

出版创作 PUBLICATION CREATION



第三步 Step 3

出版创作

Publication Creation

在审定和核实了整个区域的气候解决方案之后，Sustainia将创建一个有吸引力的出版物，展示低碳发展的最佳实例。

Having vetted and verified the climate solutions from across the region, Sustainia will create an engaging publication showcasing the very best examples of low-carbon development.

最终出版物将包括：

The final publication will include:

- 高水平的引言 A high level introduction
- 分析最新的发展趋势 A trend section analysing the most recent developments
- 列举100个有简要讨论的方案 100 solutions communicated simply
- 重点关注方案如何解决可持续发展目标 A focus on how the solutions address the Sustainable Development Goals



联系方式

Get in touch



杰克·罗宾逊

Jack Robinson

Sustainia 编辑 项目经理

Editor and Project Manager, Sustainia

邮箱：jack@sustainia.me

